
Goedemiddag, 
  

Beter voor Rijswijk en Onafhankelijk Rijswijk willen de brief van de gemeente Rijswijk inzake 
opzeggen huur Haaglandia als te bespreken agendapunt aan de agenda toevoegen. 
  

Zou je deze mail op de gebruikelijke wijze met raad, college en andere betrokkenen willen 
delen? 

  

Met vriendelijke groet, 
Ed Braam 

  

namens 

  

Onafhankelijk Rijswijk & 

Beter voor Rijswijk 

 


